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REFERAT 

 

UNGDOMSSKOLE-
BESTYRELSEN 

 

Mødedag og dato: Onsdag den 28. april 2021 

Afbud fra: Mikael, Jannie 

Fraværende: Sisse 

Mødedeltagere: Momme, Lena, Jes, John, Peer, Palle, Ulla 
 

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde. 

Referat fra december 2020 godkendt. 
 
2. Siden sidst i Ungdomsskolen. 

Ulla orienterede om corona-tilfælde med ansatte og børn i Hinnerup Fritidscenter 
med karantæne og om hvordan Corona-lukningerne har kostet især 
fritidsklubmedlemmer næsten alle steder. Aktuelle medlemstal for fritids- og 
ungdomsklubberne blev udleveret. 
Bestyrelsen synes at især ungdomsklubberne skal bruge de sociale medier meget for 
at få fortalt de unge, at der altså allerede er åbent og hvad man kan lave i klubberne 
trods restriktionerne. Hvis det bliver muligt vil 6. klasse blive inviteret i ungdomsklub 
på besøg i maj og juni, men det afhænger af restriktionerne. 
3. klasse bliver de fleste steder inviteret på besøg i fritidsklubben i maj/juni. 
Erik Schmidt, leder i Hinnerup Fritidscenter holder 2 ugers orlov i maj.  
Der er gennemført trivselsmåling blandt alle kommunale medarbejdere – det ser 
fornuftigt ud rundt omkring. 
Ungdomsskolen har startet en del hold – deltagerne må komme dén uge de også 
fysisk er i skole, så det tager lidt længere tid, men alle hold skulle kunne afsluttes 
inden sommerferien. 
Ungdomsskolen har fået bevilget nogle midler til trivselsgrupper for unge – p.t. kører 
der 4-5 grupper. 
Bestyrelsen bliver inviteret til dialogmøde med Børn og Kulturudvalget d. 3/11. 
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4. Økonomistatus. 

Økonomistatus gennemgået – regnskabet ser fornuftigt ud lige nu, men nedgang i 
børnetal her i foråret kan komme til at medføre nedsættelse af lønbudget i klubberne. 
Og så er Palle af skolechefen blevet bedt om at komme med spareforslag på ca. 2 
mill. til budget 2022, men vi ved endnu ikke hvor det ender. 
Han har foreslået en engangsbesparelse i år på ca. 1 mill. som vi fik til klubområdet i 
2020 (bl. a. som kompensation for Covid og for kortere skoledag) og fremtidig 
besparelse på ca. 5 timer/uge i hver klub i grundnormeringen samt nedjustering af 
ca. 20 ungdomsskolehold. 
Sommeraktiviteterne i 2020 er der blevet betalt for. 
 
5. Ungdomsskolekonference. 

John og Palle har lavet et flot program for fredag d. 28. – søndag d. 30. maj på 
Samsø. Der sendes snart ud, så folk kan tilmelde sig. Invitationen gælder 
bestyrelsen, afdelingslederne i ungdomsskolen og klublederne. Vi skal huske 
Corona-pas til restaurantbesøgene og til besøg på efterskolen. 
 
6. Ungdomsskoleprogram 2021/22. 

Udkast til kommende program fremvist. Ungerådet har været meget 
medbestemmende ang. layoutet. 
 
7. Orientering om klubtilbuddet i Hadsten. 

Lena og Palle, som sidder i byggeprogramudvalget orienterede om aktuel status på 
klubbyggeri. Dét forslag, der nu arbejdes videre med omhandler selvstændig bygning 
på 550 m2 i én etage til Ungdomsklub og ungdomsskole – dog skal der deles sal 
med Musikskolen. Der er dog intet besluttet endnu – skal behandles af Byrådet i 
forbindelse med budget 2022 og frem. 
 
 
8. SSP Årsrapport 2020. 

Årsrapporten er nu godkendt på et virtuelt årsmøde og godkendt af BKU. 
Årsrapporten medsendes dagsordenen. Den viser lidt stigning i unge-kriminalitet: 
mest på bedrageri og hærværk, men Favrskov ligger stadig lavt i forhold til 
sammenlignelige omegnskommuner. Der har været en del uro flere steder i 
kommunen under Corona, så bl. a. SSP har igangsat en analyse af uroskabende 
aktivitet. I en nabokommune havde man lavet skure til de unge, som de selv skulle 
styre, men det er lukket igen, for de kunne ikke styre det.  
Trivselsmåling på elevområdet viser god trivsel blandt unge i Favrskov 
 
 
 
9. Eventuelt. 

 
 


